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Szanowny Panie Ministrze. 

 

  

 Otrzymujemy wciąż zgłoszenia o nieprawidłowościach w funkcjonowaniu oddziałów 

celnych granicznych. 

Np. informacja o prześwietleniu małego dziecka, które wjechało do małego rentgena podczas 

odprawy autobusu. Wg informacji na to stanowisko skierowano funkcjonariusza, który nie miał 

uprawnień do obsługi urządzenia. O całym zdarzeniu poinformowano jakieś 7 godzin po 

fakcie. 

Kolejne cytuję: 

„pracujemy po 12 godzin bez przerwy nie ma czasu na nic, przerwa to oczywiście fikcja, nigdy 

nie było i nie ma, kierownicy kłamią, że jest, każdy się boi mówić głośno, a my jak … w biegu 

jemy, a ludzie nas poganiają, a ponadto jest mobbing i zastraszanie, nie ważne są wyniki tylko 

cytuje słowa pani kierownik - ma jechać min 10 samochodów na godzinę, ją to nie interesuje, 

poza tym losowanie odbywa się tak, że ci sami chodzą na najgorsze stanowiska miesiącami i 

straszenie jak nie będzie jechać to opinia będzie negatywna, to jest chore co tu się dzieje, tu nie 

liczy się człowiek, …” 

 

Zgłoszeń jest dużo. Powyższe to tylko przykłady z jednego tylko przejścia granicznego w IAS 

w Rzeszowie. 

 

Związek chciałby przeprowadzić kontrolę BHP i warunków służby na wybranych przejściach 

granicznych. Chcielibyśmy rozpocząć od OC Korczowa. 

Czy Pan Minister, jako nowy Szef KAS, wyraża zgodę na przeprowadzenie kontroli(Minister 

M.Banaś odmówił, Minister J.Kapica wyraził zgodę)? 

Odmowę poprzedniego Szefa KAS traktujemy jako obawę ministra przed ujawnieniem 

nieprawidłowości w funkcjonowaniu granicy, a przecież Związek może tylko pomóc i to ma 

wyłącznie na uwadze, aby usprawnić funkcjonowanie granicy. 

Prosimy o zgodę, uważamy, że sprawa powinna być załatwiona w ramach KAS. 

 
                           Z poważaniem 

Sławomir Siwy 

Przewodniczący  
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